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Republika e Kosovës
Republika Kosovo - Republic of Kosovo

Kuvendi - Skupština - Assembly
VI SAZIV
Prolećno zasedanje
Komisija za Evropske Integracije
Sednica br. 36.
Priština, od 30.01.2019 u 15:30 časova
Zgrada Skupštine, sala N- 302

ZAPISNIK

Sednici su učestvovali: Blerta Deliu-Kodra, Armend Zemaj, Ismajl Kurteshi, Fatmire
Kollçaku, Visar Ymeri, Donika-Kadaj-Bujupi dhe Milaim Zeka.

Odsutni: Fikrim Damka, Ismet Beqiri, Zenun Pajaziti dhe Adem Hoxha.

Pomočno osoblje Komisije: Ahtere Loxha, Adelina Demolli, Safet Beqiri i Florent
Mehmeti.

Sednici je učestvovao, Nait Hasani – Presednik Komisije za Javnu Upravu.

Sednici je predsedavala Blerta Deliu Kodra, Predsednica Komisije.

Predsednica Komisije – nakon što je ustanovila da su ispunjeni uslovi za rad, otvorila
je sednicu sa ovim;

Dnevni red
1. Usvajanje dnevnog reda;
2. Razmatranje Nacrta zakona br.06/L-114 o javnim službenicima, sa

amandmanima Funkcionalne komisije iz aspekta usklađenosti za
zakonodavstvom EU-e;

3. Razmatranje Nacrta zakona br.06/L-113 o organizaciji i funkcionisanju
Državne Uprave i nezavisnih Agencija, sa amandmanima Funkcionalne
komisije iz aspekta usklađenosti za zakonodavstvom EU-e

4. Razmatranje Nacrta zakona br. 6/L-111 o Platama Javnog Sektora, sa
amandmanima Funkcionalne komisije iz aspekta usklađenosti za
zakonodavstvom EU-e;

5. Razno.
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Predsednica - danas razmatramo nacrte zakona koji se odnose na Javnu upravu i koje
treba obraditi na plenarnoj sednici. Zahvaljujem predsedniku komisije  za Javnu upravu
g. Nait Hasani, za učešće na sastanku, koji će razjasniti neke primedbe koje smo primili
u poslednjem trenutku za ove nacrte zakona.
1.Usvajanje dnevnog reda
Dnevni red je usvojen bez promena.

1. Razmatranje Nacrta zakona br. 06/L-114 o javnim službenicima, sa
amandmanima Funkcionalne komisije iz aspekta usklađenosti za
zakonodavstvom EU-e;

Predsednica – ovo jedan od najvažnijih nacrta zakona o kojima smo nekoliko puta
razgovarali kao Komisija, države članice regulišu ovo pitanje prema unutrašnjim
nadležnostima.
Primili smo neke primedbe od kancelarije Evropske komisije o dva nacrta zakona, o
nacrtu zakona o organizaciji i funkcionisanju državne uprave i nezavisnih agencija i
nacrt zakona o javnim službenicima. Primedbe su došle kasno i upućene su na
engleskom jeziku. Pokušali smo uskladiti amandmane funkcionalne komisije sa
osobljem, ali član 120 o stabilizaciji i pridruživanje, posebno naglašava regulaciju
državne uprave, mi ćemo je razmatrati u komisiji i donet ćemo odluku. Teško je naći
pravnu osnovu za jasno približavanje zakonodavstvu EU, međutim član 120.
Sporazuma o stabilizaciji i pridruživanju, koji daje poseban naglasak državnoj upravi, a
zatim imamo i program evropskih reformi. Razmotrićemo amandmane i doneti odluku.
Zatim je otvorila diskusiju.

Fatmire Kollçaku – rekla je, da nakon prigovora kancelarije EU koje smo primili
zakašnjenjem a još su bez prevoda, predlažem da se ovaj sastanak odloži barem do
sutra, kako bi se analizirali amandmani i primedbe kancelarije EU i onda da izlazimo sa
našim stavom za 3 Nacrta zakona.

Ismajl Kurteshi - Takođe predlažem da se sastanak odloži za sutra, i rekao, da ne
glasamo za nešto što nismo analizirali i nismo sigurni za šta glasamo,

Armend Zemaj - slaže se sa govornicima da se danas ne glasa za ove nacrte zakona, i
pošto se sednica održava u subotu, da se uskladi vreme održavanja sastanka, jer ako se
danas glasa bez razmatranja ovih primedbi, ja ću se uzdržati.

Nait Hasani - Predsednik komisije  za Javnu upravu je rekao da je ranije bio u
Komisiji za zakonodavstvo, a primedbe Kancelarije EU su bile u Krivičnom zakonu,
traži se da 3 meseca ili 6 meseci da se usaglasi sa Krivičnim zakonikom i nema
ozbiljnih primedbi koje bi imale implikacije, da je to vrlo jednostavna stvar, mi smo
glasali o amandmanima koji su dobro usaglašeni u tri nacrta zakona i nisu u suprotnosti
jedni s drugima
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Što se tiče Komisije za evropske integracije, vi čete dati svoje primedbe, da li postoji
bilo kakvo kršenje Asquis  communautaire ili ne.

Visar Ymeri - slaže se sa govornicima o usklađenosti sa Ascquis communautaire, ali je
naglasio da treba imati na umu da postoji Evropski duh ili standardi koji su spomenuli
jedan od amandmana koje sam video, a koji su najbolje međunarodne prakse. On je
takođe rekao da se slaže, da nam treba vremena da analiziramo ove amandmane i
predloge koje je donela Kancelarija EU.

Predsednica - nakon rasprave, zaključila je da nakon što su prigovori Kancelarije EU
stigli zakašnjenjem i da nisu prevedeni za Komisiju, a članovi nisu imali vremena da ih
analiziraju, tražim od članova da se izjasne da li se slažu da sledećeg dana u 10:00,
održava sastanak i razmatraju tri nacrta zakona.

Nakon glasanja, predsednica je ustanovila da se Komisija jednoglasno složila da
razmatranje ovih nacrta zakona treba odgoditi za sutra, a sastanak treba da se
održi od 10:00.časova.

Sednica je završena u 16:15.časova

Pripremili Predsednica Komisije
Jedinica za podršku Komisije Blerta Deliu-Kodra

--------------------------


